
  



Inleiding 
 

Een goede vriend van mij was zo enthousiast over het fenomeen datingcoaching, dat hij 

besloot een grote conferentie te organiseren waar alle internationaal vermaarde  

‘goeroes’ kwamen spreken. Ik had met hem afgesproken om in de stad te lunchen, en hij 

zei dat er een van de sprekers aan zou schuiven. Er was een klik en de desbetreffende 

spreker vertelde dat hij een workshop in Amsterdam wilde organiseren. 

 

Ik bood hem aan om te helpen en hij maakte dankbaar gebruik van het aanbod. De  

eerste Bootcamp in Amsterdam was een feit. Ik had een woonboot geregeld waar 

iedereen op sliep terwijl de speeches in het woongedeelte werden gehouden. Het is één 

van de gaafste en meest spannende weekenden die ik in heel mijn leven heb 

meegemaakt. Ik was verkocht en vroeg het bedrijf of ik met hen kon samenwerken.  

 

Dit bedrijf is Puatraining geleidt door Richard La Ruina en partner Adam Lyons. ‘Goed’ 

zeiden ze, maar dan wel als jij de Noord-Europese tak op gaat zetten. Ik was op dat 

moment al wel met persoonlijke ontwikkeling bezig en met coaching, maar dan vooral 

marketing coaching. Nogal een switch dus maar ik dacht f*ck it, ik doe het gewoon en ga 

eindelijk echt mijn passie volgen! 

  

Ik wist vanaf het eerste moment dat ik met zelfontwikkeling in aanraking kwam dat ik daar 

mijn werk van wilde maken. Via dezelfde vriend kwam ik ook in aanraking met wat ze 

destijds ‘de community’ noemden. Een groep mannen die elkaar online leerde kennen en 

via fora allerlei tips en verslagen uitwisselde over vrouwen versieren.  

 

Omdat hij hier nogal diep in zat en ik veel met hem optrok heb ik vanaf het eerste begin 

eigenlijk alles meegekregen wat er in Nederland gebeurde, nog ver voor deze conferentie. 

Ik had vaak gewild dat ik een camera bij me had gehad want via hem leerde ik de mafste 

mannen kennen die ik ooit had gezien. Mijn slechtste avond was beter dan de beste 

Jambers aflevering.  

 

Ik vond het hilarisch maar hield mezelf verder afzijdig omdat ik het verder wel geloofde. Er 

was in ‘de community’ een hoog gehalte aan mafkezen en er waren vooral veel ‘praters’, 

met de mooiste theorieën over hoe het allemaal moest. Op de een of andere manier 

vonden ze dat veel interessanter dan alle mooie vrouwen die voorbij liepen, wat ik maar 

moeilijk kon begrijpen.  



 

Op een gegeven moment begonnen sommige mannen ook coaching aan te bieden. Eén 

verhaal staat me nog bij, een oprichter van één van de vele bedrijven die is gekomen en 

ook weer is gegaan. Hij had David DeAngelo, een bekende goeroe uit de Verenigde 

Staten, bestudeerd. Nu wilde hij koste wat het kost met deze grootheid persoonlijk 

spreken. Hij had daarom smoes om the man himself te ontmoeten.  

 

Hij had het plan gevat om zich te verkleden als een Fedex guy, en om vervolgens een 

pakje bij hem te bezorgen. David DeAngelo, of Eben Pagan zoals ie echt heet, was zo 

creeped out dat hij meteen de deur dicht smeet. Op zich origineel maar helaas. Ik kan 

nog wel even doorgaan maar de enige reden dat ik deze achtergrond geef is om aan te 

tonen dat ik de wereld die datingcoaching heet van binnenuit ken, vanaf het begin. 

  



Ontwikkeling van een vakgebied 
 

Datingcoaching begint nu een volwassen bedrijfstak te worden, zoals dat heet. De dienst 

raakt langzaam geaccepteerd, net zoals internet dating en relatiebemiddeling dat al weer 

een tijdje zijn. De mobiele app Tinder bijvoorbeeld is helemaal hip met 1,2 miljoen 

gebruikers in korte tijd. Er bestaan al tijden lang tv programma’s over daten en over de 

verschillen tussen man en vrouw.  

Casanova 

Al die zaken gaan nooit verdwijnen omdat het ons blijft interesseren, of we nu in een 

relatie zitten of juist niet. De andere sekse blijft interessant, dat zit ingebouwd. Boekjes over 

relaties en dating waren er altijd al. Een goed voorbeeld zijn de memoires van Casanova, 

3643 pagina’s vol met anekdotes over veroveringen (de man hield niet alleen van 

vrouwen veroveren maar ook van schrijven).  

The game 

Een echte doorbraak naar het grotere publiek kwam met het uitkomen van The Game (in 

het Nederlands: Het Spel) van onderzoeksjournalist Neil Strauss. Hierin beschrijft hij zijn 

eigen transformation journalist-nerd tot één van de meest gerespecteerde 

vrouwenversierders. Het is een absolute aanrader vooral ook omdat het heel lekker 

wegleest.  

 

Na tweederde van het boek wordt het vooral een aanval op Tyler (Owen Cook) van RSD 

(Real Social Dynamics). Dat gedeelte voegt niet meer zoveel toe en zou ik skippen. Het 

geeft ook een mooie achtergrond beeld van de ontwikkeling die ik hier beschrijf.  

Ross Jeffries 

Om te beginnen met de nestor van wat dus de ‘pickup community’ wordt genoemd (en 

waar wij ons, voor de duidelijkheid, niet [meer] onder scharen) Ross Jeffries. Deze baas 

gaat er ook prat op dat hij de eerste was. Zijn insteek is puur gebaseerd op de toepassing 

van NLP en hypnose op het proces van verleiden. Iemand die deze technieken kent ziet dat 

ze overal worden toegepast: reclame, televisie, politiek, verkoop, eigenlijk overal waar 

beïnvloeding plaatsvindt.  

 

Op de juiste manier toegepast kunnen ze heel krachtig zijn. En verkeerd toegepast zijn ze 

vooral lachwekkend. Maar of ze nu werken, ze worden al snel een beetje sleazy. Je trickt 

iemand in bed en ze zijn vooral bedoeld om te verbloemen dat jij jezelf niet cool genoeg 

vindt om die vrouw zonder trucs te versieren. Niet echt een lange termijn focus dus en ook 



niet iets waar ik persoonlijk erg trots op zou zijn. De beste man Ross Jeffries, hoewel zeker 

kundig op het gebied van NLP komt vooral erg verbitterd over.  

David DeAngelo 

De volgende grote naam was David DeAngelo (Eben Pagan), een briljant internet 

ondernemer en een echte diepgraver. Dankzij zijn drive om tot de essentie te komen kwam 

hij met concepten als ‘attraction is not a choice’ (het evolutionair biologische en non-

verbale aspect van aantrekkingskracht) en ‘cocky funny’ (een mooie samenvatting van een 

houding die vrouwen triggered).  

Mystery  

Vervolgens was daar het tijdperk van de Mystery. De briljantie van deze man (die verder 

niet heel stabiel was, zoals ook in The Game beschreven) is dat hij een heel systeem 

creëerde, samen met zijn maatje Style (de ‘pickup pseudoniem’ van Neil Strauss): de 

mystery method. Uitgewerkt tot en met welke zin je wanneer moest zeggen, zogenaamde 

‘routines’.  

 

Het leek er op alsof deze man vooral zichzelf belachelijk maakte met zijn extravagante 

kledingstijl inclusief hoge hoeden, vliegeniersbril en zwarte nagellak (‘peacocking’ – je 

gedragen als een pauw) en goocheltrucs (iets waar hij zelf erg bedreven in was). Toch 

zitten er veel elementen in verstopt die getuigen van diep inzicht in het verleidingproces.  

 

De kracht zit hem erin dat alles ‘gescript’ is maar dat is ook meteen de zwakte. Als je als 

man ‘blanco gaat’ wanneer er een mooie vrouw tegenover je staat dan kun je vertrouwen 

op de routines die je uit je hoofd hebt geleerd. Immers, wanneer je niet meer hoeft te 

letten op de inhoud kun je je focussen op de dynamiek van de interactie.  

 

Het nadeel is niet alleen dat je allerlei teksten uit je hoofd moet leren. Het is vooral dat het 

niet jij bent die de vrouw versiert maar een toneelspeler. Je vertelt haar teksten die door 

iemand anders zijn bedacht, die als het goed is jou ook gaan vervelen. Niettemin zitten er 

veel goede elementen in die, op de juiste manier gebruikt, je kunnen helpen om dit spel 

onder de knie te krijgen.  

 

Zolang je deze technieken blijft zien als tijdelijke hulpmiddelen, als zijwieltjes die je had 

toen je leerde fietsen. Had iedereen zijwieltjes toen ie leerde fietsen? Nee. Hebben tal van 

kiddo’s er baat bij gehad? Zeker weten. Wij kijken in onze trainingen wat bij iemand past. 

Kun je deze fase overslaan dan heeft dat onze voorkeur omdat je vervolgens geen foute 

gewoontes hoeft af te leren.  



 

Natural game  

De volgende fase wordt ‘natural game’ genoemd. Geen ‘secret underground community 

of pick-up artists’ die samenscholen op pick-up forums om tricks en routines uit te 

wisselen. Wat bij natural game centraal komt te staan zijn de eigenschappen van de 

mannen die ‘van nature’ succesvol zijn met vrouwen (de ‘naturals’ genaamd), en hoe deze 

eigen gemaakt kunnen worden.  

 

De wij (mannen) tegen hun (vrouwen) mentaliteit wordt vervangen door een win-win 

mentaliteit. Deze is gebaseerd op het op authentieke wijze ontwikkelen van eigenschappen 

die niet alleen zorgen dat een vrouw aantrekkingskracht ervaart maar ook dat een man 

zich happier en meer man voelt .   

 

De benadering van Puatraining, die wij goed kennen, is hierbij meer gebaseerd op de 

technische aspecten van wat deze naturals doen – hun lichaamstaal, houding, manier van 

praten; hun gedrag. Het bedrijf RSD heeft dit verder uitgewerkt naar één abstractieniveau 

hoger, naar dat van de mindsets en concepten die deze naturals hebben: hoe zij kijken 

naar vrouwen en de rest van de wereld, en hoe zij ermee omgaan.  

Onze inspiratiebronnen 

Als inspiratie voor onze stijl en filosofie van coaching kunnen we tal van bronnen noemen, 

maar een paar steken er met kop en schouders bovenuit. Eentje daarvan is David Deida. 

Deze schrijver heeft enorm veel gedaan om de vertaalslag te maken van spiritualiteit naar 

mannelijkheid. Hij komt zelf uit de spirituele hoek maar zag dat juist de spirituele leiders 

waar hij mee omging onbevredigende relaties hadden.  

 

Hij ging zich toen verdiepen in wat het betekent om echt man en echt vrouw te zijn. Met 

als gevolg meer polariteit, een sterkere magneetwerking tussen beiden. Voorbij de 

traditionele rollenpatronen waarbij de vrouw onderdanig moet zijn naar de man. Maar 

ook voorbij een verwarrende rollengelijkheid die iedere aantrekkingskracht om zeep helpt. 

Wel gelijkwaardig maar niet gelijk is ons credo.  

  



Filosofie van de AttractionGym 
 

Onze roots liggen in de coaching van mannen in relatie tot vrouwen. Dit doen we door 

mannen in hun kracht te zetten en dit is waanzinnig bevredigend om te doen. Weinig 

zaken raken een man zo diep als zijn liefde voor een vrouw. Dit is een hoeksteen van onze 

filosofie; de liefde voor een vrouw (of vrouwen) dient bij ons als katalysator voor 

persoonlijke groei.  

 

Wij geloven namelijk dat aantrekkingskracht niet komt door trucjes, maar door wie je 

bent. Wie je bent, in de zin van hoe mensen je ervaren, staat echter niet vast. Hier heb je 

zelf controle over. En het geheim hiervan zijn je gewoonten. Je gewoonten bepalen 

namelijk de resultaten die je vandaag de dag krijgt. Ontwikkel je nieuwe gewoonten dan 

zul je andere resultaten zien. 

 

De naam AttractionGym is voorgekomen uit het geloof dat je mensen niet wilt versieren 

maar je wilt ze aantrekken. Je wilt niet alleen truckjes kennen die je gebruikt om een vrouw 

actief te versieren, je wilt juist de persoonlijke ontwikkeling doormaken in zelfvertrouwen en 

mannelijkheid dat vrouwen zich spontaan aangetrokken tot je voelen. Niet op een softe 

zweverige manier, maar door hard te werken aan wie jij bent als persoon. Van buiten naar 

binnen én van binnen naar buiten. Hoe dit precies werkt wordt beschreven in Het geheim 

van aantrekkingskracht. 

 

Om deze reden waren wij ook één van de eerste bedrijven in Nederland dat langere 

termijn programma’s gaf, gericht op meer dan alleen dating en sociale dynamieken. Wij 

geloven dat beter worden met vrouwen als katalysator kan dienen voor ieder terrein van je 

leven. De succesprincipes die je je eigen maakt bij deze uitdagende transformatie zijn 

dezelfde die je nodig hebt om verder te komen in werk, inkomen, sport, vriendschappen 

en spiritualiteit.  

De FLOW-Methode 

Om succesvol te zijn met vrouwen en relaties hebben we de FLOW-methode ontwikkeld. 

Dit is de basis waarmee je je meest aantrekkelijke zelf laat zien. De methode bestaat uit de 

volgende elementen. 

 (F)requent falen 

Wanneer je ergens echt succesvol mee wilt worden kan je niet bang zijn voor falen. 

Falen is alleen maar feedback waardoor je vervolgens nóg beter wordt. Oefen 

zoveel mogelijk, hoe meer hoe beter. 

http://www.attractiongym.nl/boek
http://www.attractiongym.nl/boek


 (L)eiden 

Een echte man is een leider. Een leider over zichzelf, hij weet wat hij wil en gaat 

ervoor, en een leider voor een vrouw. Hij leidt haar zodat zij tegen hem op kan 

kijken en hem kan vertrouwen dat hij haar kan beschermen en weet wat hij doet. 

Omdat hij weet wat hij wil en zich daar niet voor schaamt zijn zijn intenties ook 

100% helder en uit hij die zonder angst. 

 (O)pwekken van tegengestelde emoties 

Wij mannen zijn van de ratio. We denken procesmatig en concreet. Wij hebben 

vaak niet zo nodig emoties en gevoel nodig. Voor vrouwen daarentegen is gevoel 

en emotie de essentie van hun zijn. Ze communiceren en begrijpen de wereld door 

emoties en gevoel. Wil je bij een vrouw iets bereiken? Communiceer dan in haar 

taal. Zorg dat ze iets bij je kan VOELEN. Door tegengestelde emoties: ‘ik vind je 

leuk’ vs ‘ik haat je’ heeft ze je nooit helemaal te pakken en blijf je een uitdaging 

voor haar. Heb ik hem nu of niet? 

 (W)aarde in overvloed 

Wanneer je veel van iets hebt, of gewoonweg niet nodig hebt, leef je met een 

overvloedsgedachte. Dit betekent dat je elke interactie in gaat met een openheid 

en zonder angst dat je het niet krijgt, omdat je het simpelweg niet nodig hebt! 

Omdat jij weet dat je toch wel overvloed hebt, of omdat je zo’n geweldig leven 

hebt dat je het niet nodig hebt.  

 

Polariteit 

Tot zo’n 50 jaar geleden was er een duidelijk rolverschil tussen mannen en vrouwen. De 

man was dominant en de baas en de vrouw was bijna zijn ‘slaaf’. De man zorgde voor 

geld in het laadje en de vrouw zorgde voor eten en de kinderen. Dit is (gelukkig) 

veranderd naar een beter balans. De vrouw heeft haar mannelijke energie meer omarmd 

en de man juist zijn vrouwelijke.  

 

Man en vrouw zijn nu veel meer gelijkwaardig en gelijk. Beiden zoeken veel meer 

goedkeuring in zichzelf. Een vrouw wil zelfstandig zijn en niemand nodig hebben. De man 

is gevoeliger geworden en laat zich meer sturen en beïnvloeden. 

 

Helaas zorgt deze gelijkheid voor een afvlakking van de seksuele energie die stroomt 

tussen een man en een vrouw. Voor een gezonde seksuele spanning is namelijk een 

tegengestelde polariteit nodig van mannelijke en vrouwelijke energie. Een polariteit die het 

beest in ons los maakt en die het spannend houdt. 



De volgende fase waar we heen moeten bewegen is dan ook één waarin man en vrouw 

gelijkwaardig zijn, maar waarin wel erkend wordt dat we niet gelijk zijn en we weer meer 

onze mannelijke (of voor vrouwen, vrouwelijke) energie omarmen. Een vrouw WIL namelijk 

diep van binnen niks anders dan een echte man en geen gevoelig watje.  

Force, Flow, Collapse 

Wanneer je gemotiveerd bent iets te bereiken in je leven kan je handelen vervolgens 

vanuit drie richtingen komen: 

 

 Force 

Wanneer je voelt dat je iets niet alleen wilt, maar dat je het echt MOET hebben of 

het MOET bereiken, zit er vaak een angst achter. Een gevoel dat wanneer je het 

niet hebt, je niet gelukkig bent bijvoorbeeld. Je acties zullen dan vaak te gehaast of 

te geforceerd zijn. 

 Collapse 

Wat ook kan gebeuren wanneer je iets wilt is dat je juist helemaal NIKS of bijna 

niks doet omdat je bang bent dat het niet gaat lukken of bang bent dat het je niet 

brengt wat je had gehoopt. Je stagneert hiermee je ontwikkeling. 

 Flow 

Dit is de ideale staat waaruit je wilt ontwikkelen. Je wilt jezelf in een bepaalde 

richting ontwikkelen maar je hebt vrede met de huidige situatie. Tegelijk heb je een 

vertrouwen dat je ontwikkelingspad je wel gaat brengen waar je wilt zijn. Kortom, je 

voelt geen geforceerd MOETEN en ANGST dat het niet lukt.  

  



Onze manier van trainen en coachen 
 

Onze trainingen zijn ervaringsgericht omdat wij geloven dat je patronen die er vaak al 

decennialang inzitten niet uitkrijgt door je alleen op de theorie te storten. De Bootcamp is 

ooit in het leger bedacht om in de kortst mogelijke tijd zoveel mogelijk vaardigheden ‘in je 

systeem’ te krijgen. Ook in vaardigheden met vrouwen trainen is het een bewezen 

methode die door inmiddels door vele duizenden mannen is gevolgd.  

 

Theorie is belangrijk, je wilt een goede onderbouwing en duidelijke uitleg. Maar met 

alleen theorie kom je er niet. Ik weet wel dat wij een stuk meer zouden verdienen als we 

alleen maar groepjes mannen bij elkaar brachten in een zaaltje om ze daar te vertellen 

hoe ze een vrouw moeten versieren. Dat doen wij niet, 80% van onze trainingen zijn in 

kleine groepjes en vaak één op één, omdat wij ervan overtuigd zijn dat dat de beste 

manier is om écht resultaat te behalen 

 

Je wilt een coach die mét jou de club in gaat om te flirten en vrouwen te versieren. Die 

samen met jou de straat op gaat om vrouwen aan te spreken, en die het voordoet. Die 

laat zien hoe je aantrekkingskracht creëert en zelfverzekerd overkomt. Die demonstreert 

hoe je haar nummer krijgt en meer. Die jou stimuleert om hetzelfde te doen, zodat je het 

na de training ook kunt herhalen.  

 

Je neemt coaching om in de kortst mogelijke tijd de grootst mogelijke progressie te 

boeken. Hiervoor speelt persoonlijke aandacht een belangrijke rol. Wij beperken daarom 

onze coach-deelnemer ratio tot maximaal één op twee.  

 

Onze coaches 

Ons team van trainers bestaat uit een aantal ervaren mannelijke trainers die allemaal hun 

sporen hebben verdient. Zij vielen op een bepaalde manier op en hebben zich tijdens hun 

opleidingsprogramma bewezen als coach.  

 

Velen daarvan hebben aanzienlijk geïnvesteerd in hun eigen ontwikkeling door kostbare 

trainingen in binnen- en buitenland. Niet omdat zich dat meteen terugbetaalt maar omdat 

onze trainers stuk voor stuk gepassioneerd zijn over persoonlijke ontwikkeling.  

 

Ze zijn tot op het bot gemotiveerd om jou verder te helpen. Eén van de meest 

bevredigende zaken die je mee kunt maken is om jouw deelnemer succes te zien behalen! 



Daarnaast is het geweldig om je netwerk te bouwen. Wij ontmoeten de leukste mensen, 

omdat mannen die willen groeien per definitie een stuk interessanter zijn dan zij die dat 

niet willen.  

 

Ook werken we met vrouwelijke coaches die heel goed in staat zijn om het vrouwelijk 

perspectief te verwoorden in termen die mannen begrijpen. De vrouwelijk energie kan 

soms heel nuttig zijn bij de coaching. Hun feedback kan haarscherp zijn, en hun winggirl 

kwaliteiten een welkome aanvulling tijdens een stapavond.  

 

Mocht je met verschillende coaches werken, zoals tijdens het 6-weken Acceleratie 

Programma, dat zal je zien dat ze allemaal hun eigen stijl hebben. Dit zal jou helpen je 

eigen stijl te ontdekken en te hanteren. Daarnaast krijg je de fundamentals op 

verschillende manieren uitgelegd. Herhaling is de moeder van alle vaardigheid.   

De structuur van onze trainingen 

De trainingen zijn modulair vormgegeven, waarbij iedere training voortbouwt op de 

voorgaande module. De onderwerpen zijn gebaseerd op de meest voorkomende en meest 

fundamentele zaken waar mannen tegen aanlopen als het aankomt op meer 

aantrekkingskracht.  

 

De psychologie van de vrouw, de mannelijke essentie, de geheimen van naturals, het 

verleidingsproces, hoe je nooit meer alleen haar praatvriendje wordt, hoe je nooit meer 

een saai gesprek hoeft te voeren, wat je zegt nadat je haar hebt aangesproken, wat je 

moet zeggen als je haar aanspreekt, hoe je haar nummer krijgt, hoe je haar mee naar 

huis neemt.  

 

De eendaagse trainingen en bootcamps zijn gebaseerd op het onderdompelingsprincipe. 

Door constante blootstelling (onderdompeling) zal je intuitie (onbewuste) het op een 

gegeven moment overnemen (wat bij naturals het geval is). Op dit niveau en in deze staat 

worden vervolgens door je coach de vaardigheden bijgebracht die ontbreken en die jij 

nodig hebt. 

 

De lange termijn trainingen, zoals het 6-weken Acceleratie Programma, zijn gebaseerd op 

het timed repetition principe.  Door herhaaldelijke onderdompeling over een langere 

periode worden oude patronen vervangen gedrag dat betere resultaten oplevert. Dit 

programma is altijd maatwerk en kan alleen gevolgd worden na een intake gesprek.  



Welke resultaten kun je verwachten? 
 

Onze trainingen kunnen levensveranderend zijn. Onze deelnemers omschrijven het 

bijvoorbeeld als volgt: ‘Een nieuwe realiteit met vrouwen’, ‘zoveel meer mogelijk dan ze 

hadden gedacht’, ‘eindelijk snappen welke fouten ze jarenlang gemaakt hebben’. 

Sommigen weten een vrouw te veroveren waarvan ze eerst niet hadden durven dromen. 

Anderen ontdekken hoe makkelijk ze een date of een nummer kunnen regelen.  

 

Voor een ander is een het een bumpy road en een worsteling om door oude patronen en 

beperkende overtuigingen heen te breken om uiteindelijk de resultaten te zien die ze 

verdienen. Hoewel het een keer is voorgekomen dat iemand een relatie heeft 

overgehouden aan een weekend training is dit niet de bedoeling. Dit leggen we ook uit. 

‘Dit is Bootcamp wereld, je bent hier om te leren.’  

 

‘Het gaat om jou en jouw vaardigheden, niet om hier de vrouw van je dromen te 

ontmoeten.’ Hoewel je dat dus kennelijk niet kunt tegenhouden ;-). Van de mannen die 

onze trainingen volgen heeft 99% uiteindelijk de vriendin of lifestyle die ze willen.  

Het uiteindelijke doel is een ervaring van overvloed. Het is niet zo dat er niet genoeg leuke 

vrouwen zijn. 

 

Daarmee bedoel ik dat je niet meer krampachtig vrouwen hoeft na te jagen of vast te 

houden. Je kunt ze gewoon aantrekken door jouw houding en levenstijl. Vrouwen 

versieren hoeft geen moeite te kosten maar kan juist leuk zijn. Dit is voor iedere man 

weggelegd. Het kan ook een waanzinnig leuke manier zijn om je eigen grenzen op te 

zoeken, van wat je denkt dat mogelijk is. Om ze vervolgens te verleggen.  

 

We zijn niet bij machte om iedereen te helpen, dat is prima. Wij denken dat die persoon 

er toch wel komt, op zijn manier. Bovendien dien je geen magische pil te verwachten, 

waarmee als je die slikt alles opeens anders wordt. Als je dat zoekt heb je niet veel aan 

ons. Onze stijl en aanpak is niet voor iedereen. Hiervoor vindt altijd een intake gesprek 

plaats. En als er geen fit is, even goede vrienden. Dat hoort ook bij de overvloedsdenken 

die onderdeel is van onze filosofie.  

  



Garanties 
 

Ieder mens dat overweegt zijn tijd en geld ergens in te steken, doet dat door de potentiële 

opbrengsten (meer succes met vrouwen) af te wegen tegen de maximale worst case 

scenario kosten (wat is het ergste dat er kan gebeuren). Het ergste dat er namelijk kan 

gebeuren is dat je er niets mee bent opgeschoten en wel je geld kwijt bent. 

 

Die afweging willen we heel simpel voor je maken, door het risico voor je weg te nemen. 

De stap is voor sommigen immers al groot en beangstigend genoeg. We doen dit door 

middel van een 100%  niet-goed-geld-terug garantie. Als je aan het einde van de 

Bootcamp ontevreden bent dan mag je je geld terugvragen. Uiteraard dien je wel gaande 

de training aan te geven waarover je ontevreden zou zijn, zodat je coach de kans krijgt 

hier iets aan te doen.  

 

We willen daarom ook iedere deelnemer persoonlijk leren kennen. Daarvoor houden we 

eerst een intake gesprek. We doen dit al een tijdje en hoe meer mensen we trainen hoe 

sneller we bepaalde patronen herkennen.  

Wanneer je daar behoefte aan hebt kun je vrijblijvend en kostenloos een intake gesprek 

aanvragen. 

  



Meer informatie 
 

Mocht je meer informatie willen dan raad ik je aan een gesprek aan te vragen. Eén van de 

coaches zal dan jouw persoonlijke situatie en jouw doelen met je doornemen. Onze 

trainingen en coaching zijn voor het overgrote deel maatwerk en daarvoor moeten we je 

wel eerst leren kennen. Onze programma manager zal uiteindelijk alle details met je 

doornemen als we denken dat het een goede fit is.  

 

Als je daar behoefte aan hebt kunnen we je ook in contact brengen met een oud-

deelnemer om van hem te horen wat zijn ervaringen zijn geweest. Verder raden we je aan 

de reviews op de website door te nemen. Dit zijn 100% authentieke verslagen van 

deelnemers die ooit een training hebben gedaan. Veel daarvan zeggen dat het enige waar 

ze spijt van hebben is dat ze het niet eerder hebben gedaan.   


